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Tautsaimniecības komitejas Informācijas un komunikāciju 

tehnoloģiju (IKT) apakškomiteja 

 

SĒDES PROTOKOLS 

 

Rīgā Nr. 1  2023. gada 5. janvārī  

 

   

Sēdi vada, protokolē:  Guntars Krasovskis, Padomnieks  

Sēdē Piedalās: 50 dalībnieki (attālināti) skatīt dalībnieku sarakstu (pielikumā) 

 

Uzaicinātie: 

• Ilze Āboliņa, Jelgavas valstspilsētas pašvaldības izpilddirektores vietniece; 

• Valentīns Žemaitis, Rīgas valstspilsētas pašvaldības Rīgas Digitālās 

aģentūras IKT produktu attīstības nodaļas produktu vadītājs; 

• Jolanta Gau Jūrmalas valstspilsētas administrācijas Pilsētplānošanas 

pārvaldes Ģeomātikas nodaļas vadītāja - ģeodēziste; 

 

Sēdi sāk plkst: 11:00 

Darba kārtība: 

1. 

Par e-risinājumu: “Skolu pieteikumu reģistrs” 

(G. Krasovskis) 

Jautājuma izskatīšana pārcelta uz nākamo sēdi, lektores slimības dēļ. 

2. 

Par jauno informācijas sistēmu RUMIS (Resursu uzskaites un monitoringa 

informācijas sistēma - skolām) 

(G. Krasovskis, V.Žemaitis, I.Platonova, I.Dundure) 

V.Žemaitis informēja klātesošos par RUMIS izveidošanas nepieciešamību, tās 

sākotnējo funkcionalitāti un tālākiem ieviešanas plāniem. Resursu uzskaites un 

monitoringa informācijas sistēmas uzdevumi: veikt skolu datortehnikas uzskaiti 

un nodrošināt vecāku pieteikumu/piekrišanas uzskaiti, ja datortehnika tiek 

izsniegta skolēniem uz mājām. RUMIS tiks sasaistīts ar citām valsts IS (VISS) 

un pašvaldību IS (SOPA), izmantojot valsts datu agregatoru DAGR. Vecāki 

pieteikumus datoriem veiks tikai elektroniski sistēmā RUMIS, autorizējoties ar 

latvija.lv autorizācijas rīkiem (banku, e-paraksta līdzekļi).  



 

 

Šobrīd ir uzsākta sistēmas izstrāde un pašvaldības tiek aicinātas iesaistīties tās 

izveidē un testēšanā, interesenti aicināti sūtīt pieteikumus uz e-pastu: 
valentins@riga.lv 
Starp klātesošiem raisījās diskusija par iniciatīvas “Dators ikvienam skolēnam” 

datortehnikas piegādēm, to apdrošināšanu, par iestāžu digitalizācijas plāniem. 

Atbildes uz jautājumiem sniedza Ilona Platonova, Izglītības un zinātnes 

ministrijas Informācijas tehnoloģiju departamenta direktora vietniece digitālās 

transformācijas jomā. 

Apakškomiteja lēma: 

• Turpināt regulāras informatīvās tikšanās ar IzM speciālistiem skolu 

digitalizācijas jautājumos. 

3. 

Par  vietējo ģeodēzisko tīklu problemātiku 

(G. Krasovskis) 

G.Krasovskis iepazīstināja ar Jūrmalas pilsētas ierosinājumu – pašvaldībām 

atkārtoti lemt par vietējā ģeodēziskā tīkla punktu datu publiskošanu: vai nu 

pašvaldību mājas lapās, vai LVĢIA datu portālā, vai citā koprisinājumā. 

Atbilstoši tam ir nepieciešami grozījumi Ģeotelpiskās informācijas likumā un 

Ministru kabineta 2012.gada 24.jūlija noteikumi Nr.497 „Vietējā ģeodēziskā 

tīkla noteikumi”. 

 

Apakškomiteja lēma: 

• Pārcelt jautājuma izskatīšanu uz nākamo sēdi. 

 

Sēdi slēdz plkst.:  12:45 

 

Sēdes vadītājs, protokolists 

 

 

 Guntars Krasovskis 
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